

35宽键盘滑轨（开发中）

产品名称	35宽键盘滑轨（开发中）
公司名称	揭阳市榕城区索田日用金属制品厂
价格	12.00/副
规格参数	材质:冷轧钢 表面处理:镀锌 规格:1.0*1.0*1.0
公司地址	中国 广东 揭阳市榕城区 仙梅民营科技园
联系电话	86-6638882588 18933110898

产品详情

材质	冷轧钢	表面处理	镀锌
规格	1.0*1.0*1.0	型号	ST-3510AKB

一、35型键盘滑轨

使用范围：办公桌、电脑桌等需要安装放置键盘的托盘。

特点：安装拆卸方便，无需工具；滑行同步；橡胶锁口自动锁紧。

承载：30kg(66lbs)

表面处理：蓝锌、五彩锌、电泳黑

材料：冷轧板cold rolled steel

长度：8" - 24" (200mm - 600mm)

质量认证：iso9001:2008国际质量体系认证企业

执行标准：qb/i 2454-b50 (中国行业标准)

din 68858-82 (德国行业标准)

二、产品包装说明：

本报价不含税，不含运费。包装说明：白袋白箱包装（每付一袋，每20付或30付一箱）。报价有效期一周。白袋白箱包装指的是：每付滑轨都是用一个白塑料袋包装，每20（30）付滑轨用一个白纸皮箱包装

。如果要求每付滑轨都用盒子（纸套）装，需要另外支付盒子的费用，盒子可由客户自行提供或客户委托我厂代采购。

三、产品说明：

- a.产品材料采用高张力冷轧板；
- b.达到德国工业标准：din68858-82；耐久性试验（开合次数）达到50000次以上；
- c.表面采用优质电镀（镀锌）处理，产品可适用温度范围为-20度至+80度，表面防锈蚀能力强；
- d.产品还通过专业仪器进行48小时中性盐雾试验，质量更有保障；
- e.闭合卡紧功能使滑轨在完全闭合时，在非一定外力的情况下，轨道不会自动滑出；
- f.滑轨带可拆卸装置，方便安装和拆卸，不需要任何工具；
- g.多种规格可供选择，不同长度（8寸-32寸），不同厚度（0.7mm-1.5mm），甚至不同孔位等，只要客户需要，我们将竭诚为您服务。

. daily furniture slides

usage scope:office drawers, computer tables, cupboards, tool cabinets, etc.

features:convenient installation and removal. no need to use tools.full extensionautomatic rubber lock.

load capacity:30kg(66lbs)

surface treatment:blue zinc plated,multicolored zinc plated, electrophoresis black

materials:cold rolled steel

length:8 " - 24 " (200mm- 600mm)

quality authentication:iso9001:2008 international quality system authentication

executive standard:qb/i 2454-b50 (industrial standard of china) ,din 68858-82 (industry standard of germany)

. product packaging instructions:

the offer doesn't include tax and freight. this offer remains open for a week.

packaging details: packed in white bags and then in white boxes. each gliding track is packed in a white plastic bag and 20 (or 30) gliding tracks are packed in a white paper box. customers shall pay for extra charges if paper covers (or boxes) are required. the paper covers can be provided by customers or purchased by our factory.

. product descriptions:

a.our products are made of high tension cold rolled plates.

b.our products are consistent with the industrial standard of germany din68858-82. over 50,000 durability tests (opening and closing times) have been conducted.

c.our product surface has gone through high quality electroplating (galvanization) treatment. temperature range: -20 to 80 . our product surface has good rusty resistance.

d.our products have also passed 48h neutral salt spray testing through professional equipment. so our product quality is guaranteed.

e.the tightening function makes it impossible for tracks to roll out when they are completely closed except with certain external forces.

f.the self-contained dissembling device makes it easy to install and dissemble. as a result, there is no need to use any other tools.

g.various specifications are available. we can provide different length from 8 cun (26.67cm) to 32 cun (106.67cm), different thickness from 0.7mm to 1.5mm and even different hole position to satisfy our customers" various demands.